
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Józefa Bergiera

na 39. posiedzeniu Senatu
w dniu 31 lipca 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do minister nauki i szkolnictwa wy¿szego Barbary Kudryckiej

Szanowna Pani Minister!
Uprzejmie informujê, ¿e do mojego biura senatorskiego nap³ywaj¹ kolejne zapytania od studentów

Wy¿szej Szko³y Humanistyczno-Ekonomicznej w £odzi studiuj¹cych w oœrodku w Miêdzyrzeczu Podlas-
kim na studiach pierwszego i drugiego stopnia.

Otrzymujê tak¿e informacje o tego typu oœrodkach w innych miastach województwa lubelskiego
– w Che³mie, Lublinie i £êcznej.

Uprzejmie proszê o podjêcie dzia³añ maj¹cych na celu zatrzymanie procederu ra¿¹cego naruszania
prawa przez tê uczelniê.

S¹dzê, i¿ tylko radykalna decyzja mo¿e naprawiæ zaistnia³¹ sytuacjê, która dotyczy kilkudziesiêciu
tysiêcy studentów w kraju i kilku tysiêcy studentów z zagranicy.

Z wyrazami szacunku
Józef Bergier




